
 

Voorzitter Blbwijkraad 
 

zo 24 nov. 21:09 
(21 uur geleden) 

 
 
 

aan Anne-Marie, Frans, Gerdie, Marie, Marjan, mij, Jose 

 
 

Beste allemaal,  
 
Ik denk dat deze conversatie een gesprek met elkaar waard is.  
Tot nu toe heb ik de gesprekken gevoerd met de gemeente hierover.  
Mijn impressie is dat Ward veel paniek veroorzaakt en dat dit niet terecht is.  
Graag wil ik hierover met jullie in gesprek.  
 
Fijn als je ook bij dit gesprek kan zijn Annemarie - dit zou tijdens onze reguliere 
vergadering kunnen 2 december.  
 
Hartelijke groeten, Jose  
 
Jose  
 
 
 
 
Op vr 22 nov. 2019 om 08:34 
schreef hoeckel@awardcommunications.nl <hoeckel@awardcommunications.nl>: 
Beste allemaal, 
 
Nu het nog kan, zou het wenselijk zijn van de gemeente te eisen dat de 
gepresenteerde visie grondig aangepast wordt. Zodanig dat de leefbaarheid en 
bereikbaarheid van de stad beter geborgd wordt. Volgens de plannenmakers is 
vrijwel overal -beperkte groei-enige groei- uitbreiding van horeca mogelijk. En dan 
ook groei met grotere horecabedrijven zoals Happy Italy. Ik snap dat de horeca staat 
te trappelen, maar voor bewoners is het een vrijbrief voor meer horecagelegenheden, 
meer terrassen en ruimere (soepele) regels voor openingstijden. 
Ongetwijfeld, met de beste bedoelingen opgesteld, maar veel te vrijblijvend. En die 
onzin over de gastvrije stad, kunnen ze beter met FC Den Bosch onder de aandacht 
brengen. 
 
Het gevaar van bijeenkomsten zoals deze is dat in een kleine kring een presentatie 
wordt gedeeld, waarvan achteraf gezegd wordt dat het in overleg met bewoners van 
de binnenstad tot stand is gekomen.  
 
#Jose: Is een actie vanuit BLB mogelijk? 
 
Ward van Hoeckel 
 
 
Op 21 nov. 2019, om 11:02 heeft fotofox@planet.nl het volgende geschreven: 
 
Beste allenmaal, 
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Dank voor het doorsturen. Een goede reactie, ik ben het hier zeer mee eens. 
  
Ik maak me ook zorgen over de vanzelfsprekendheid waarmee de Gemeente stelt dat onze 
(binnen)stad nodig moet worden opgeleukt met extra horeca, alsof we al niet voldoende 
ontwikkeling doormaken.  
Is méér horeca een garantie voor de gastvrije stad? Volgens mij zijn er nog wel voldoende andere 
zaken die onze  stad het predicaat ”gastvrij” kunnen bezorgen, bijvoorbeeld door aandacht te geven 
aan bereikbaarheid/ verkeer/ parkeren/ toezicht en veiligheid /cultuur en historie/ veelzijdigheid in 
winkels en zo zijn er nog wel meer aspecten waardoor we het label gastvrije stad zouden kunnen 
verdienen. Meer horeca heeft daarbij niet alleen de voorkeur…  
  
Wat ik overigens miste in het verhaal gisteravond is dat er (nog) niet is nagedacht over 
het verminderenvan horeca waar dat nodig mocht zijn voor een leefbare stad.… 
  
Ik sluit mij van harte aan bij de oproep om in ieder geval te blijven praten met de bewoners en om 
met de plannen veel meer rekening te houden met de grenzen van de stad. 
  
Vriendelijke groet, 
Anne-Marie Vossen 
  
Van: Voorzitter Blbwijkraad <voorzitter@blbwijkraad.nl>  
Verzonden: donderdag 21 november 2019 07:46 
Aan: Anne-Marie Vossen <fotofox@planet.nl>; Frans Bolder <fransbolder@blbwijkraad.nl>; Gerdie 
Schoofs <gerdieschoofs@blbwijkraad.nl>; Marie Louise Filippini 
<marielouisefilippini@blbwijkraad.nl>; Marjan te Riele <marjanteriele@blbwijkraad.nl>; 
Penningmeester BlbWijkraad <penningmeester@blbwijkraad.nl>; Secretaris BlbWijkraad 
<secretaris@blbwijkraad.nl> 
Onderwerp: Fwd: Aanmelding bijeenkomst nieuwe horecavisie 's-Hertogenbosch 20 november 2019 
  
Ter info 
  
--------- Doorgestuurd bericht -------- 
Van: hoeckel@awardcommunications.nl <hoeckel@awardcommunications.nl> 
Datum: do 21 nov. 2019 om 07:03 
Onderwerp: Re: Aanmelding bijeenkomst nieuwe horecavisie 's-Hertogenbosch 20 november 2019 
Aan: Economie-energie <Economie-energie@s-hertogenbosch.nl> 
Cc: Voorzitter Blbwijkraad <voorzitter@blbwijkraad.nl> 
  

Beste dames, beste heren, 
  
Ik heb gisteren de presentatie bijgewoond. Maak me grote zorgen over de visie en ambitie en de 
gevolgen ervan voor de leefbaarheid en bereikbaarheid van de binnenstad. 
De indruk die is gewekt is dat de binnenstad jarenlang geen ontwikkeling mee heeft gemaakt en dat 
het maar goed is dat we gastvrijheid als topprioriteit aanmerken. Dat is een verkeerd beeld. In onze 
geconcentreerde binnenstad zijn afgelopen tien jaar vele nieuwe horecagelegenheden toegevoegd, 
is het aantal terrassen en terrasplaatsen explosief gegroeid. De evenementenkalender is nog nooit zo 
vol geweest een in weekend als recent lopen carnavalvierders, sinterklaasbinnenhalers, naar de 
marktgangers en allerlei vrolijke rondwandelingen, solexgroepjes en paardentram. De binnenstad is, 
zeker in de weekenden dag en nacht druk.  
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Den Bosch staat al op de kaart als gezelligste en gastvrije stad. Op vrijwel alle rankings staat onze 
staat vrijwel bovenaan. En de visie en ambitie die u gisteren deelde is; er is ruimte voor nog meer 
horeca. Want gastvrije stad. 
  
Zoals in het aangehaalde kranten-artikel stond te lezen: er zijn grenzen aan de stad. En dat ervaren 
bewoners zoals ik dagelijks door bijvoorbeeld geluids-overlast, vele geparkeerde fietsen, 
toeleveranciers, gekots en gepis, vandalisme en geweld, rookafvoer, laad en losproblemen etc.. 
  
Ik vraag me af of u met de nieuwe visie voldoende gekeken heeft naar de effecten van extra 
bezoekers in andere steden in binnen en buitenland. Kijkt u goed naar veiligheid en beheersbaarheid 
en heeft u voldoende oog voor de waarde en capaciteit van een historische kwetsbare binnenstad. 
De binnenstad heeft inderdaad zijn grenzen. Tientallen jaren geleden was de visie van de gemeente: 
Binnendieze dempen, oude panden slopen, grote en brede wegen direct naar de markt…de winkels. 
Want Commercie he. Den Bosch moet winkelstad worden. Gelukkig heeft de landelijke overheid 
beter naar de bewoners geluisterd en hebben we dankzij een aantal voormannen nu nog een 
prachtige gezellige én gastvrije stad. 
Nee…met Tilburg en Eindhoven moeten we ons maar niet vergelijken.  
  
Kortom, het was al te merken aan de rumoerigheid van de bijeenkomst van gisteren dat bewoners 
beducht zijn voor de plannen van de gemeente. De woorden: vooral veel met elkaar praten, zijn vaak 
gevallen. Ik vraag u om dat ook te doen met bewoners en met de plannen veel meer rekening te 
houden met de grenzen van de stad. En niet praten met de agenda, waar kan nog wat bij, maar hoe 
conserveren we binnenstad en houden we het voor iedereen leuk. Gisteren zei Helga Gerritzen dat 
de stad niet zonder inwoners kan….maar toen ik naar huis liep, liep ik daar met de gedachte om te 
verhuizen en mijn mooie plek, waar ik al heel lang woon, op den duur te verlaten. 
  
Ward van Hoeckel 

 


